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Odpowiadając na interpelatj� '•ź' dnia 26 lis\opada 2021 dotyczące budowy dwóch linii 
energetycznych wysokiego napięcia 400 kV oraz 220 kV w południowej części miasta Jastrzębie 
-Zdrój, informuję, że pismem o sygnaturze Ar.6720.85.2018 z dnia 2 grudnia 2021 r. zwróciłam się
do Prezesa Polskich Linii Elektroenergetycznych S.A. z prośbą o przedstawienie przebiegu
projektowanych linii WN oraz ich harmonogramu czasowego, finansowego oraz rzeczowego.
Z. uwagi na planowane przystąpienie do sporządzania miejscowych planów zagospodarowania
przestrzennego dla całego miasta oraz związanie Prezydenta Miasta Jastrzębie-Zdrój ostateczną .

· decyzją o lokalizacji inwestycji celu publicznego,ltóra zostanie wydana na podstawie specustawy
energetycznej, zwróciłam się również do Prezesa Polskich Linii Elektroenergetycznych S.A.
z prośbą o udzielenie szczegółowych informacji w opisanym poniżej zakresie:
1. Czy tak ważne przedsięwzięcie z ząkresu inwestycji celu publicznego . władze państwowe
konsultowały z władzami Republiki Czech? Linię 220 kV wskazaną przez Polskie Linie
Elektroenergetyczne S.A. jako ślad południowy miasta Jastrzębie-Zdrój można by przesunąć na

· południe na tereny niezurbanizowane sąsiedniej miejscowości na terenie Republiki Czech?
Ostatecznie chodzi przecież nie tylko o bezpieczeństwo energetyczne Polski ale docelowo całej Unii
Europejskiej.
2. Czy sporządzono wariantowe trasy przebiegu tych linii i różne koncepcje wymagane· przepisami
ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale
społeczeństwa w ochronie środowiska orai o ocenach oddziaływania na środowisko (t.j. Dz.U. z 2021
r. poz.247 z późn.zm.)?
3. Dlaczego przebieg linii 2x220 +400 kV przedstawiony na spotkaniu z mieszkańcami Jastrzębie
Zdroju różni się od przebiegu wskazanego w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego
uchwalonym w 2007 r. oraz w SUiKZP uchwalonym w 2021 r.? Przebieg wskazany w dokumentach
planistycznych został wniesiony na bazie dokumentów przesłanych przez Polskie Sieci
Elektroenergetyczne S.A. w trakcie procedury planistycznej.
4. Dlaczego do Prezydenta Miasta Jastrzębie-Zdrój nie wpłynęło do tej pory żadne oficjalne
stanowisko Polskich Linii Elektroenergetycznych S.A. na piśmie, w tak ważnej dla społeczności
lokalnej sprawie?
5. W jakim trybie będą pozyskiwane: decyzja środowiskowa, decyzja o lokalizacji inwestycji celu
publicznego ze specustawy energetycznej oraz pozwolenie na budowę?

!,mail: ,1r@urn.Ja.sl:rzebie,pl I Telefon: +48 32 85 274 
aL Józefa Pitsudskicgo 60 I 44-335 Jastl'zęble-Zdrój I Polska 

W trosce o śrnclowisko naturalne u,ywamy papieru pochodzącego z recyklingu. 

www.jastrzebie.pl 



6. Czy PSE S.A. będzie wnioskodawcą, czy też będzie działało przez pełnomocnika np.: projektanta,

czy inwestycja będzie realizowana w systemie „zaprojektuj i buduj"?
Po uzyskaniu informacji od Polskich Unii Elektroenergetycznych S.A. na temat projektowanych linii

wysokiego napięcia zostaną one przekazane zainteresowanym mieszkańcom miasta o czym zostali

poinformowani w piśmie z dnia 2 grudnia 202lr. o sygnaturze Ar.671.20.2021.
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